
 

Sensitivity: Internal 

Referat fra styremøte 04.08.21 

Tilstede: Hege, Unni, Wenche, Tanja og Mette 

Fravær: Kristine og Helene.  

Emte Johansen har trukket seg fra sitt varaverv.  

 

• Saker til styret: ingen 

 

• NKK høringer   - ingen 

 

• Spesialen på Vestby. 36 hunder påmeldt på lørdag, 26 på søndag. Kun 3 påmeldte i Lydighet. 

Da det samme helgen er NM i lydighet i Sandefjord blir LP avlyst. 

 

• Valg av oppdretterforum. Avstemning vil forgå digitalt. Det har kommet inn navn på 6 sterke 

kandidater. Kristine bistår Wenche med den digitale biten. Oppdretterforum vil bli på Vestby 

under spesialen.  

 

• Styret ønsker å lage instrukser for alle styreverv og komiteer. Dette vil vi jobbe med utover 

høsten og vinteren. 

 

• Styret besluttet å avslutte samarbeidet med Merete. Leder sender mail. Hanna Karoline 

overtar som redaktør igjen 

 

• Årets belger. Her har vi et stort forbedringspotensiale.  Tanya tar ansvar for å samle inn 

resultater fra alle grener bortsett fra agility som Synnøve Johannessen tar og utstilling som 

Anne Grete Larsen og Unni tar seg av.  

 

• Økonomi 

Søknad om momsrefusjon er klar og sendes inn til NKK. 

Regnskap og budsjett er sendt inn ti brønnøysundregisteret.  

 

 

Hege Larsen 

leder.  

 

 

 


